

Jimmy (Paul Campbell) was abandoned by his philandering father Earl (Peter Outerbridge) and raised by his mother. Now eighteen years of age, Jimmy can't wait to leave his small community, but expectations of family and friends, his affair with a local girl and Earl's return complicate Jimmy's plans. This carefully constructed tragicomedy, teeming with smartly observed characters and shining performances, investigates relationships and the intricacies of human motivation.

Abandonné par Earl (Peter Outerbridge), son père coureur de jupons, Jimmy (Paul Campbell) a été élevé par sa mère. Maintenant qu'il a 18 ans, il a hâte de quitter sa petite communauté, mais les attentes de sa famille et de ses amis, sa liaison avec une jeune fille du village et le retour de Earl viennent compliquer ses projets. Cette tragi-comédie soigneusement construite et riche en fines observations de caractère et en interprétations lumineuses, examine les relations humaines et la complexité des motivations.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER Prehumous Productions Inc., 1425 West 6th Avenue, Suite 414, Vancouver BC V6H 4G5 Canada. T (604) 657-5912 F (604) 879-7393 garrison@prehumousproductions.com